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Trafikudvalget har i brev af 28. juni 2005 stillet mig følgende spørgsmål 
189-190 (Alm. del), som jeg hermed skal besvare.

Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 190:

”Vil ministeren oplyse, hvilke muligheder han har for at sikre, at det beløb 
som DSB modtager som følge af aftalen om takstnedsættelser på Storebælt, 
kommer passagererne til gode i form af lavere takster?”

Svar:

DSB har en klar interesse i at søge at bevare en så konkurrencedygtige stil-
ling på rejsemarkedet mellem Øst- og Vestdanmark som muligt.

Da det i henhold til kontrakten er DSB’s ansvar at udmønte pris og 
rabatpolitik indenfor nogle nærmere angivne rammer, og da DSB har den 
bedste føling med hvordan pris og takstnedsættelser får den største effekt, 
har jeg hverken mulighed eller ønske om at opstille præcise retningslinier 
for DSB’s ageren i dette spørgsmål. 

Med venlig hilsen

Flemming Hansen
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